
Referat af skolebestyrelsesmøde 

Mandag d. 15. august 2022 kl. 17.00-19.30. 

SFO-køkkenet. 

 

Mødedeltagere:  

Forældrerepræsentanter: Karen Ethelberg Ejerskov, Heidi Buch, René Simonsen Slabiak, Rasmus Due Foli,  Michael Pfeiffer og Marlene Aaris 

Møllegaard Stærke 

 

Suppleanter: Kenneth Per Jeanty Jensen, Martin Peter Ballisager Svensmark og Vinni Højgaard  

 

 

Gæst: Thomas Flindt Haarh (TF), Marlene Løvbo (ML) 

 

Medarbejdere: John Francis Corrigan (JC) 

Skoleleder: Jennie Thomsen (JT) 

 

Elevrådsrepræsentanter: Elevrådsrepræsentanterne er ikke valgt endnu og deltager derfor ikke på dette skolebestyrelsesmøde 

 

Afbud: Kristopher Skøtt Larsen og Mette S. Gertz (MS) 

 

Mødeleder/ ordstyrer: Karen Ethelberg Ejerskov 

 

Referent: Jennie Thomsen  

 

Næste møde: 14. september kl. 17-19.30 



 

 

 

   

   
Emne   

Formål med punktet   

   

Proces  

kl. 17.00-17.10 

   

   

Pkt. 1. 

Godkendelse af referat   

Godkende og underskrive 

referatet fra mødet i juni 

 

Godkende og underskrive referatet fra sidste møde 

Referatet fra juni-mødet blev underskrevet. 

 

kl. 17.10-17.20 Pkt. 2. 

Præsentationsrunde  

Orientering og drøftelse   Skolebestyrelsesmedlemmerne præsenterer sig. 

 

Kort præsentationsrunde af skolebestyrelsen samt præsentation af 

Marlene Løvbo, der er ny indskolingsleder på skolen. 

 

Husk. Kursus for nye skolebestyrelser d. 2. november kl. 18-21. 

Der er endnu ikke meldt ud, hvor kurset afholdes.  

 

 

Kl. 17.20-17.30 Pkt. 3. 

Konstituering af 

skolebestyrelse 

 

Konstituering 

 

Konstituering af skolebestyrelse 

 

Skolebestyrelsen konstituerer sig. Ledelsen deltog ikke på dette 

punkt. 

 

Karen blev valgt som formand. 

René blev valgt som næstformand. 

 

Tillykke til Karen og René med valget. 

 

 

 



kl. 17.30-17.45 Pkt. 4 

Repræsentanter fra SB i 

de enkelte klasser. 

Orientering SB deltagelse på forældremøder 

 

Marlene:    0. årg.    17. august kl. 17 

Karen:        1. årg.    24. august kl. 17 

René:          2. årg.   30. august kl. 17 

Kristopher: 3. årg.   30. august kl. 17 

Heidi:         4. årg.   31. august kl. 17 

Rasmus:     5. årg.   8. september kl. 17 

Michael.     6. årg.   31. august kl. 17 

 

Karen har på opfordring fra SB lavet en kort videofilm om 

skolebestyrelsens arbejde. Videoen blev vist og godkendt af 

skolebestyrelsen. 

JT sender videoen ud til lærerne, så de kan forberede visning af 

den til forældremøderne, hvor SB-repr. vil præsentere den og stå 

for en efterfølgende spørgerunde.  JT vil også sørge for, at 

videoen bliver lagt på hjemmesiden, så alle forældre, der af én 

eller anden grund ikke kan deltage i forældremøderne, også har 

mulighed for at blive opdateret på SB’s arbejde. 

 

 

 

kl. 17.45-18.00 Pkt. 5. 

Antimobbestrategi 

 

 Tilsyn Antimobbestrategi 

 

JT, André Tvedt og skolens elevråd er i fuld gang med at 

udarbejde en undervisningsmiljøvurderingen.  

I undervisningsmiljøvurderingen tages der udgangspunkt i de 

besvarelserne elever har giver i Den nationale 

trivselsundersøgelse fra foråret 2022.  

 



Alle testresultater er blevet kigget igennem og der blev som det 

første udvalgt i alt seks områder for indskolingen og seks 

områder for mellemtrinnet, som elevrådet arbejdede videre med. 

Af disse 2x6 områder valgte elevrådet et område for indskolingen 

- Er der nogle, der driller dig, så du bliver ked af det?  - og et 

område for mellemtrinnet - Hvor ofte føler du dig tryg i skolen? - 

som de ville undersøge nærmere. Elevrådet var derfor før 

sommerferien på besøg i alle klasser, hvor der blev stillet 

uddybende spørgsmål til disse to områder. På torsdag mødes JT 

og André med Clara og Malthe, som sad i elevrådet sidste 

skoleår, og færdiggør læringsmiljøvurderingen. 

 

Skolebestyrelsen udfører tilsyn med Antimobbestrategien på 

næste SB-møde. André Tvedt inviteres med til mødet. 

 

SB ønsker bl.a. At høre om: 

- Har der på skolens været tilfælde med mobning? Hvis ja, 

hvordan er der handlet på det? 

- Præsentation af handleplanen for Læringsmiljøvurderingen. 

 

kl. 18.00-19.00 Pkt. 6. 

Kommende besparelser 

 

Orientering og drøftelse Kommunale besparelser 

JT informerede om kommende besparelser og om det 

sparekatalog, som skolebestyrelsen skal udarbejde høringssvar til. 

 

De enkelte områder i besparelseskataloget blev drøftet. Nogle af 

områderne rammer skolen direkte, andre indirekte mens nogle af 

områderne slet ikke påvirker Tved Skoles budget. 

 

 



Hvis vi skal lykkes i arbejdet med mangfoldige læringsmiljøer, 

kræver det ekstra ressourcer, dvs. flere uddannede voksne i 

klasserne. SB har en bekymring omkring, at besparelserne 

kommer til at ramme børnene, da besparelserne kan have 

betydning for antallet af ansatte på skolen. Derudover kan vi også 

være bekymret for, at grundlaget for børnenes sociale 

kompetencer forud for skolestart bliver udfordret af færre voksne 

blandt børnene, som sparekataloget ligger op til. 

 

Karen og René deltager på dialogmøde d. 22. august, hvor 

sparekataloget vil blive uddybet og der kan stilles spørgsmål. 

Herefter kommer Karen og René med et udkast til høringssvar, 

som efterfølgende rundsendes til hele skolebestyrelsen. Efter 

feedback sendes det til JT, som sender det videre til kommunen. 

 

Høringssvaret skal være sendt ind til kommunen senest d. 7. 

september. 

 

kl. 19.00-19.10 

 

Pkt. 7. 

Nyt fra personalet   

 

Orientering og drøftelse Medarbejderne giver en status på aktuelle emner.  

Oplæg ved medarbejderne og efterfølgende drøftelse 

 

John. 

Vi er kommet godt i gang. Dejligt at vores kolleger fra FSFO er 

kommet tilbage i SFO´en igen. 

 

Medarbejderen fra FSFO fortæller, at det har været et godt forløb. 

 

 



Udfordringer med at pædagogerne holder forskudt ferie i uge 28-

30 og 29-31. Sidstnævnte ferieperiode opleves af medarbejderne, 

at det går ud over planlægning af skoleåret og samarbejdet 

mellem lærere og pædagoger. Uge 31 er opstartsuge og det er i 

denne uge, lærerne og pædagogerne i fællesskab planlægger 

skoleåret. Fordele og ulemper blev kort drøftet på 

skolebestyrelsesmødet. Punktet skal på dagsordenen inden jul. 

 

Vi er glade for at mange børn går i SFO. Vi er udfordret af, at 

mange forældre ringer og beder pædagogerne om at sende børn 

hjem eller ud på p-pladsen. Tiden vi bruger på dette, går fra tiden 

med børnene. Vi ønsker en tæt kontakt med forældrene og vil 

gerne se dem i SFO´en. 

Marlene sender forældrebrev ud om, at vi ikke længere sender 

børn ud.  

 

 

Kl. 19.10-19.20 Pkt. 8.  

Nyt fra ledelsen 
Orientering og drøftelse. Ledelsen giver en status på aktuelle emner 

- Anja og Gitte har begge sagt deres job op. Der er slået 

stillingsopslag op. I første omgang besætter vi kun den 

ene børnehaveklassestilling. Michael og Marlene deltager 

i ansættelsessamtalerne. 

- Børne- og Ungeudvalget inviterer til dialogmøde d. 22. 

august på Vestermarksskolen. Karen og René deltager på 

mødet. 

- Andreas Isholm har sagt sit job op og kommer derfor ikke 

tilbage på Tved Skole, når hans orlov stopper 1/9. Tved 

Skole vil fortsat være LOMA-skole, hvor eleverne 

 



arbejder med Lokal Mad. JT undersøger hvilke 

muligheder vi har og informerer SB om dette på næste 

SB-møde. ABC-skolemad leverer desværre ikke længere 

skolemad ud. JT undersøger hvilken leverandør 

Stokkebækskolen benytter til skolemad, måske vi kan 

blive inspireret mv.  

 

 

kl. 19.20 - 19.30   Pkt. 9.  

Evt.    

   

   Datoer for årets SB-møder. 

 

Der var planlagt SB-møde d. 10. november. Det er Mortens aften. 

SB-mødet flyttes til d. 8. november. 

Karen har udarbejdet et årshjul med de forskellige principper 

m.v., som der skal føres tilsyn med i skoleåret 22/23.  

 

Vi har fået en henvendelse fra lærerne, der ønsker en ensretning 

vedr. fødselsdage. SB bakker umiddelbart op om at udarbejde et 

Princip for fødselsdagsfejring i skoletiden, dette sættes på som 

punkt på næste SB-møde.  

 

   Næste SB-møde 

Elever med Smartwatch og tilsyn med Princip for anvendelse af 

elektroniske enheder.  

 

Udarbejdelse af Princip for fødselsdagsfejring i skoletiden. 

 

Arbejdsgrundlaget. 

 

 

 



 

Skolebestyrelsesmøder 2022-2023 

15. august kl. 17-19.30 

14. september kl. 17-19.30 

6. oktober kl. 17-19.30 

8. november kl. 17-19.30 

12. december kl. 17-20 

17. januar kl. 17-19.30 

22. februar kl. 17-19.30 

16. marts kl. 17-19.30 

17. april kl. 17-19.30 

16. maj kl. 17-19.30 

14. juni kl. 17-20 

 

 

Dialogmøder med Børne- og Ungeudvalget 

22. august kl. 17-19 på Vestermarksskolen 

15. november kl. 17-19 på Skårup Skole 

 

Kursus for nye skolebestyrelsesmedlemmer 

2. november kl. 18-21. 


